
Zápis ZO zasadnutia Komisie Životného prostredia, výstavbY II Územného plfÍnovllllia,
konaného diía 27./.2016 ° 17:00 hod. v zasadačke Obecného Úradll Jaslovské Bohunice pri pošte.

Prítomní členovia komisie: Ing. Bokor L., Ing. Pekár V., Ing. Varga M., Čapkovič V., Ing. Kiripolský P.
Ospravedlnený člen komisie: --
Pracovník obecného úradu: Tomašovičová V., Nádaská G.
Prizvaní hostia: Ing, arch. Odnoga P., Michalička M.

Program rokovania:

l. Žiadosť Michala Michaličku o zrealizovanie závlahového vodovodu na ul. Blavská - ústne vyjadrenie
prizvané ho k závlahovérnu vodovodu.

2. Urbanistická štúdia Kopanice
3. Projektová dokumentácia:

• Spoločensko - športový objekt
• Miestna komunikácia, rozšírenie parkovania, odvodnenie a zemné kontajnery - Sídlisko
• garáže KJB
• rekonštrukcia objektu Ubytovňa

V rámci bodu programu "Projektová dokumentácia" komisia neposudzovala projektovú
dokumentáciu "Miestna komunikácia, rozšírenie parkovania, odvodnenie a zemné kontajnery - Sídlisko",
nakol'ko do dňa zasadnutia predmetná projektová dokumentácia nebola vypracovaná ..

1. Žiadost' Michala Michaličku o zrealizovanie závlahového vodovodu na ul. Blavská - ústne
vyjadrenie prizvaného k závlahovému vodovodu.

Michal Michalička listom zo dňa 24.6.2015 požiadal Obec Jaslovské Bohunice o pripojenie na
závlahový vodovod. Komisia dňa 17.9.2015 jeho žiadosť posúdila a prijala stanovisko: "Komisia
neodporúča ďalšie rozširovanie závlahového vodovodu. Občania, ktorí nemajú možnosť sa pripojiť na
závlahový vodovod, majú nárok na kompenzáciu - vo forme zníženého poplatku za stočné".

Michalovi Michaličkovi táto kompenzácia nepripadá ako spravodlivé riešenie. Požaduje, aby
mohol byť pripojený na závlahový vodovod ako ostatní občania Jaslovských Bohuníc. Komisia
následne navrhuje vypracovať štúdiu rozšírenia závlahového vodovodu v celej Obci Jaslovské
Bohunice, t.j. v miestnej časti: Jaslovce, Bohunice aPaderovce.

Komisia navrhuje vypracovať štúdiu rozšírenia závlahového vodovodu v celej Obci Jaslovské
Bohunice

Hlasovanie: za: 5 (Bokor, Čapkovič, Varga, Pekár, Kiripolský)

proti: O

zdržal sa: O



2. Urbanistická štúdia Kopanice

Ing. arch. Peter Odnoga predstavil Urbanistickú štúdia Kopanice - variant Č. 4. Komisia dala
k predrnetnérnu variantu niekoľko drobných pripomienok, ktoré budú zapracované do štúdie.

Komisia Urbanistickú štúdiu Kopanice berie na vedomie:

Hlasovanie: za: S (Bokor, Pekár, Čapkovič, Kiripolský, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

3. Projektová dokumentácia

• Spoločensko - športový objekt - objekt v areáli bývalých kasární

Komisia zobrala návrh PD na vedomie.

• Garáže KJB- Rekonštrukcia garáží - objekt v areáli bývalých kasární

Komisia zobrala návrh PD na vedomie.

• Rekonštrukcia objektu Ubytovňa - objekt v areáli bývalých kasární.

Komisia zobrala návrh PD na vedomie.

Hlasovanie: za: S (Bokor, Pekár, Čapkovič, Kiripolský, Varga)

proti: O

zdržal sa: O

Rôzne: -

Ľ. Bokor - predseda komisie ŽP, výstavby a územného plánovania


